

הבוקר התקיימה פגישה בין המועצה המתאמת וור"ה (למעט נשיאי אוניברסיטת תל אביב ומכון ויצמן). בתחילת הפגישה הודיעו הנשיאים כי הם ימשכו את בקשתם לצווי מניעה וכי במידה שלא תהיה התקדמות ממשית לקראת סיום הסכסוך עוד השבוע הם יסגרו את האוניברסיטאות. הם לא הבהירו באיזו דרך יעשו זאת – ביטול הסמסטר, אימוץ השביתה או השבתת מגן.

בהמשך הפגישה שבו הנשיאים והעלו את הצעתם שכבר נדחתה על ידינו במוצ"ש, ערב הליכתנו לבית הדין – $16\% + 5\%$ עבור יישום דו"ח שוחט, עד סוף 2009 (!), ולאחר מכן מנגנון שחיקה של תוספות השכר של ההסתדרות $+ 1.5\%$ לשנה עד 2014. המועצה המתאמת הגישה הצעה נגדית המבוססת על הצעת ור"ה מיום שישי, אך הנשיאים דחו אותה כהרף עין ללא כל דיון. הם הודיעו שהם עומדים לבקש אישור לסגירת האוניברסיטאות מן הועדים המנהלים ואף איימו שיתפטרו.

בשלב זה אין מגעים נוספים ואנו נערכים לתגובה על פעולות הנהלות האוניברסיטאות... מובן שהמצב באוניברסיטת תל אביב שונה מאשר ביתר המוסדות, ואנו מאמינים שההנהלה שלנו תמנע מצעדים רדיקליים העלולים לגרום נזקים בלתי הפיכים למוסד.

נמשיך לעדכן בהתאם לקצב ההתרחשויות!

חזקו ואמצו!

בנצי